
Afsprakenlijst Werkgroep Schoon Langdonk d.d. 16-04-2019  
1 

 

 

 

 

Afsprakenlijst werkgroep Schoon Langdonk, d.d. 16-04-2019 

Aanwezig: Reinier, Herman, John, Rian, Jolanda, Bas, Tine, Ad.  

afwezig met kennisgeving: Jan, Ronald 

Onderwerp Afspraak  Actie  

1- Opening  Reinier heet allen van harte welkom, berichten van verhindering van Jan en Ronald  

2- Brief aftreden Reinier Reinier geeft aan af te treden als voorzitter. Herman gaat het stokje als voorzitter 
overnemen. Reinier blijft actief als voorzitter en betrokken bij de ontwikkeling van de pilot 
Langdonk. Ieder dankt Reinier voor zijn enorme inzet en vindt het fijn dat hij nog steeds 
betrokken blijft. Succes voor Herman als de nieuwe voorzitter. Herman zit daarop de 
vergadering voor. 

 

3- Verslag 12-03-2019 Verslag akkoord.  Allen  

4- Diverse punten  Allen 

Hotspots waar plastic 
vuilniszakken te vroeg hangen 

Herman heeft inventarisatie gemaakt. Bas wil graag de locaties hebben zodat de 
kroonringen door de gemeente verwijderd worden.  

Herman/ Bas 

Hesjes  Rian verwacht deze week de nieuwe hesjes aangeleverd te krijgen  Rian 

              Website  De website www.schoonlangdonk.nl is door webmaster Willem Uitterlinden uitstekend 
opgezet. Informatie waarvan gewenst is dat die erop geplaatst gaat worden verloopt via 
Herman naar Willem. Bijvoorbeeld een verwijzing naar de BuitenBeter app en een algemeen 
adres van de werkgroep info@schoonlangdonk.nl  
Op de website www.langdonk.info staat een duidelijke verwijzing naar de website van 
Schoon Langdonk en andersom. 

Herman/ allen 

               Brief 25 meter regel Vanuit Handhaving gemeente is een brief verzonden naar voortgezet onderwijs wegens de 
25 meter regel. Over een paar weken zal er een controle daarop plaatsvinden door 
Handhaving. Da Vinci is inmiddels aan de slag door elke twee weken de omgeving schoon te 
maken.  

Jolanda/ Bas 

http://www.schoonlangdonk.nl/
mailto:info@schoonlangdonk.nl
http://www.langdonk.info/
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Wat betreft winkeliers: Er wordt door de gemeente actie ondernomen om de 25 meter op 
te nemen in de Afvalstoffen Verordening. Zodat Handhaving indien nodig kan optreden.  

   

5- Tientje van Stientje Landelijke actie om in beeld te krijgen hoeveel uur bewoners besteden aan opruimen van 
zwerfafval. Rian verzamelt het aantal uren van de vrijwilligers. Er wordt aan de vrijwilligers 
gevraagd een inschatting te maken van het aantal uren per week.  

Rian 

Belloo Zakjes Volgend jaar wordt een aanvraag gedaan voor opname in de Kadernota, zodat er een 
bedrag beschikbaar komt voor aanschaf van biologisch afbreekbare zakjes.  

Bas 

Afd. Communicatie gemeente Judith Bouwman heeft met een delegatie van de werkgroep meegelopen in de wijk. Judith 
werkt ca. 1 dag per week voor de afdeling Afval & Reiniging.  

 

Basisscholen Ad heeft een bericht gezonden naar basisscholen in Langdonk voor een te plannen overleg 
over samenwerking. Dion van Zitteren van ZieZo wil graag contact met de werkgroep, 
wegens drukte in deze periode het verzoek om informatie uitwisseling telefonisch of per 
email te doen.   

Herman/ Ad/ 
Jolanda 

 Idee is om de basisscholen te betrekken bij de Opschoonactie in september.  
Ook kunnen ze een bak krijgen per school: milieubewust handelen, scholen kunnen er geld 
mee verdienen, voorwaarde is dat scholen 2x per jaar met de school meedoen aan 
opruimacties. Bas stuurt Herman de brief welke vanuit gemeente naar de scholen gaat 

Bas/ Herman 

Vrijwilligersbijeenkomst De bijeenkomst onlangs in de Broedplaats is prima verlopen. Afspraak is om dit 2x per jaar 
te doen.  

Allen  

Foto’s groenstroken Indien er foto’s zijn van snoeiwerkzaamheden in de groenstroken kunnen die naar Tine 
gezonden worden 

Allen/ Tine 

6- Langdonk pilot wijk Werkgroep Schoon Langdonk wacht op initiatief van de gemeente voor de aanpak van een 
rapportage t.a.v. de op te zetten pilot Langdonk. Bas pakt dit intern op bij de gemeente en 
zal het resultaat daarvan terugbrengen bij de werkgroep. 

Bas 

7- Rondvraag - Bas reageert op het artikel dat onlangs verscheen in BNDeStem waarin Herman 
e.e.a. naar voren bracht over het standpunt van de werkgroep. De titel van het 
artikel dekt de lading niet, Herman is niet gekend in de titelkeuze, deze ligt bij 
BNDeStem. Wethouder Klaar Koenraad was ontstemd over de inhoud van het 
artikel. 

- De maatregel van inzameling 1x per 4 weken van restafval gaat door. Er komen GFT 
bakjes beschikbaar en (incontinentie-) luiers kunnen in de restafvalbak gedaan 
worden. Bewoners kunnen hun kleinere restafvalbak inruilen voor een grote.  
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- De mailinglijst blijft intact, mensen die nu wat minder lopen blijven geïnformeerd en 
zo betrokken worden.  

- Reinier wil de brief die hij ter gelegenheid van zijn afscheid als voorzitter verder 
verspreiden naar wethouders en andere contacten.  

- Er is een vacature voor vicevoorzitter. Rian wordt voorgedragen. De aanwezigen zijn 
akkoord. Herman zal Ronald en Jan vragen of ze er ook mee eens zijn.  
(hebben inmiddels aangegeven aan  Herman akkoord te zijn) 

- Reinier is met vakantie van 27 april t/m 8 juli  
- Finus Konings en Hans van Nassau ( vrijwilligers Schoon Langdonk) willen zorgen 

voor een bloemenperk aan het fietspad bij Bovendonk. Samen met Ad gaan ze in 
gesprek met Da Vinci College voor medewerking. Tine is op de hoogte en regelt 
e.e.a. vanuit de gemeente  

8- Sluiting Herman overhandigt namens de werkgroep bloemen aan Reinier onder dankzegging voor de 
gepleegde inzet.  

 

Volgende vergadering Dinsdag 4 juni , 15.00u in De Broedplaats  Allen  

 


